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 Styrelsemötesprotokoll 2024-11-18 Klubbstugan Nbk 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Siv Back, 
                      Eva Pers, Marit Erikes, Helen Dragsten, Marie Hjort. 
                      Via telefon: Elisabeth von Knorring, Maria Rydell. 
                      
                        
                       
§ 91              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
              
§ 92 Val av justerare  
                     Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

 
§ 93 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
§ 94 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna med följande kommentarer: 
                     Kricko ser över infoblad till kurser och skriver lite historik om klubben att berätta om  
                     på årsmötet då klubben fyller 55 år. 
                     Conny Elfsberg kom inte på senaste mötet men bjuds in till nästa möte. 
                     Pennor beställda att dela ut på årsmötet. 
                       
§95 A. Skrivelser inkommande 
                     Förfrågan från rottweilerklubben om att arrangera 2025 års rasmästerskap på  
                     Nedansiljans BK. Det ska vara spår och söktävlingar från apell-elit. Vi svarar att vi  
                     inte gör detta. 
                     Info från SBK centralt. Bl.a att upprätta kontakt med kommun och markägare för att 
                     säkra  tillgång till marker för tävlingar och klubbstuga. Vi anser att vi redan har bra  
                     kontakter. Vidare var det info om kongressen, verksamhetsstatistik, inför lokalt års- 
                     möte, utmärkelser, förtjänsttecken och medaljer, nya tävlingssystemet, utbetalningar  
                     av startavgifter, regelrevideringar, avgifter och arvoden, kvalitetssäkring av MH banor. 
                     Enkät från Studiefrämjandet som gått ut till alla instruktörer. 
             
                      
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 96 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     Blåbärstävling och KM den 19 okt. Hindren tas in för vintern. 
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                     Tävlingssektorn 
                      Ingen rapport. 
 
                      HUS 
                      Grundkurs i specialsök 7-8 dec. Kurs i lekutveckling den 16 nov. 
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

 Det jobbas på med MH banan. 
 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 
 

                     Tjänstehund 
                      Ingen rapport. 
                      

 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Grundkurs i positioner pågår. 
 
                     Specialsöksektorn 
                     Saknar ansvarig. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Träningstävling den 12 nov. En summit planeras i dec. Doftprov i jan. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Anläggning. 

                     Sören har kontakt med den som plogar i vinter. Lyset på bortersta planen bör ses  
                     över, det behövs mer lampor då det är mörkt i hörnen. Behövs det så stark lampa  
                     utanför klubbstugan ? Helen kontaktar Pelle. 

 
 

                     Stuga/ kiosk. 
Det finns några personer som anmält intresse för att ingå i stuggruppen efter Helen, 
hon kallar till ett möte med de som visat  intresse. 
  

 
Aktivitetsgruppen 

                     Rosabandet promenad, tyvärr deltog endast 6 st, troligtvis pga snöväder och blåst. 
 
Hemsidan 

                      Ny kalender inför vid årsskiftet. Styrelsens förslag är att i nuläget är det Cassandra  
                      och Marit som lägger in i den. 
 
                      Distriktet 
                      Möte den 10 december på Borlänge BK. Elisabeth von Knorring deltar. 
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§ 97              Att göra lista 
                     Reparera garaget.( 2025). Införskaffande av beachflaggor. 
 
 
 
 
 
 
§ 98               Övrigt 
                      
                      Medlemsblad/ välkomstbrev, Elisabeth gör ett förslag. 
                      Conny Elfsberg dök inte upp på mötet för att presentera förslag på kurs i tävlings 
                      psykologi. Inbjuds till nästa möte. 
                      Ekipagetavla till klubbstugan, vi tittar vidare. 
                      Diskussioner om inomhushall.  Vi tittar vidare på olika alternativ och kontaktar andra  
                      som byggt  hallar. Vi föreslog att bilda en grupp som jobbar med detta.  Marit Erikes 
                      Helen Dragsten och Elisabeth von Knorring ingår i denna. 
                      Årshjul. Maria Rydell, Ingrid Höglund och Eva Pers arbetar med detta. 
                      Ingrid hör om några intresserade kan bilda specialsöksektor. 
                      Budgetmöte den 12 januari 2025 kl 18. Sören skickar ut inbjudan samt ber 
                      sektorerna  att skicka in budgetförslag senast den 15 dec. 
                      Vi bjuder in sektorssammankallande och instruktörer till julfest onsdag den 18 dec  
                      kl 18. Ingrid skickar ut inbjudan. 
                      Då nuvarande HUS sektorn vill avsäga sig uppdraget är förslaget att Aloka Person 
                      Helen Dragsten och Siv Back tar över den sektorn. 
                      Avtal för de som går utbildningar till tävlingssekreterare, MH figurant fastställdes. 
                       
                                     
                      
                       Beslut för mötet: 
                        
                      Styrelsen beslutar att Erika Andersson anmäls till tävlingssekreterarutbildning bruks. 
 
   
 § 99               Nästa möte den 8 dec kl 16.30. 
                        
                    
 
 § 100             Mötet avslutas. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Marit Erikes  ordförande                           Sören Svensson  ledamot. 


